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Referat 5/2023 
Referatet godkjent. 

  
 

26/2023 
 

Økonomi 
Regnskapsrapport ble gjennomgått. Ingen store endringer samlet 
sett. Veteranmesterskapet 2024 skilles ut som eget prosjekt. 
 
Strømstøtte: Frist for tredje og fjerde kvartal er utsatt til januar 2024. 
Betyr at det blir lite inntekter fra strømstøtte i 2023. 
 
Prosjektstøtte: Anders informerte om tildeling av støtte fra Sarpsborg 
Idrettsråd til felles o-prosjekt for Trøsken, Varteig og SOL. Søkt om 
og innvilget kr. 450000,-. Ubrukte midler må tilbakebetales dersom 
prosjektet ikke er igangsatt innen 1. august 2024. 
 
Det må avklares hvordan midlene skal brukes og fordeles. Lønnet 
stilling medfører arbeidsgiveransvar og utarbeiding av 
arbeidsinstruks. Mye som må på plass. Anders og Tom deltar på 
møter med Trøsken og Varteig framover. Brev fra Sarpsborg 
idretttsråd vedlegges dette referatet. 
 
Medlemsregisteret: Må oppdateres i løpet av året. Nye må meldes 
inn. Anders sjekker på Spond og kontakter de det gjelder. 
 
Min idrett: Tidkrevende å endre kontaktinfo osv. De det gjelder må 
kontaktes og de må selv endre kontaktinfo. Klubbadmin: Uklart 
hvem har administrative rettigheter. Anders avklarer. 
 
Medlemsavgifter: Tom presenterte forslag til ny struktur. Endret 
medlemskontingent godkjennes av årsmøtet. Aktivitetsavgift/ 
startkontingent godkjennes av styret. Forslaget bearbeides og tas 
opp på neste styremøte. 
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Tom/Alle 
27/2023 

 
Nytt fra utvalgene 
Sportsutvalget: 
Knut sender ut oversikt over planlagte treningsløp og aktiviteter i 
vinter. Må legges inn med påmelding i Spond. 
 
Juleavslutning blir mandag 18.12. Rebusløp i gatene og julegrøt. 
Utdeling av premier for Ungdomsserien: Må få oversikt over hvem 
som er kvalifisert til sko. 
 
Knut og Anders starter med planlegging/budsjett for neste års 
aktiviteter. 
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Teknisk utvalg: 
Kartplan: Tormod og Tom har utarbeidet kartplan. Denne må sendes 
inn til kommunen og idrettsrådet før jul for å få spillemidler på 
prioritert liste for kart. Også sendes til kretsen. 
 
Sarpsborgmarka-kartet ligger inne i kartplanen. Blir helt nytt kart. 
 
Kartarkiv: Tom har jobbet med løsning for kartarkiv. Går for interaktiv 
løsning med tilgang via klubbens intranett. Løsningen baserer seg 
på ulike moduler fra Konkylie Data, og er tatt i bruk av mange o-
klubber i Norge. Økonomi er ikke avklart per. nå. 
 
Viktig at SOL har kontroll på bruken av kart som lånes/brukes av 
andre klubber. 
 
Friluft- og turO-utvalget: 
Friluft- og turO-utvalget ønsker at styret skal ta stilling til hvilket 
konsept klubben skal satse på framover: Turorientering eller 
Stolpejakten. Redegjørelse (også vedlagt dette referatet) fra Mette 
ble diskutert.  
 
Alternativer dersom klubbene skal ta over Stolpejakten: 
1. Idrettsrådet står som formell arrangør, men med SOL, TIL og 

VOL som tekniske arrangører 
2. SOL, TIL og VOL tar over hele ansvaret for Stolpejakten 
 
Nærmere utredning angående økonomi og ansvar må tas stilling til 
senere. 
 
Plan for 2024: Pause i turorienteringen. Klubbene tar over teknisk 
ansvar for Stolpejakten. 
 
Hytteutvalget: 
Priser er justert og oppdatert på nettsiden. Hytta er ikke utleid i 
januar/februar. 
 
Lions: Pris for fast bruk av hytta er justert opp. 
 
Boning av gulv: Dette må gjøres, Tar lang tid og må gjøres på 
sommeren. Settes bort til eksterne. 
 
Tove har kurset Elin og Svein i oppvarmingsappen. Fungerer bra. 
 
Ungdomsrepresentant: 
Ikke noe nytt. Borås-turen var vellykket. 
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28/2023 
 

Øvrig 
Terminliste: SOL bytter løp med OK Moss. Vi tar KM-sprint 14. mai, 
mens de tar KM-stafett 25. august. SOL tar sikte på å stille flere lag 
på KM-stafetten! 
 
Minneplakett for Bernt Myrvold: Denne er levert til Lillomarka. 
Klubben ønsker at denne skal være på SOL-hytta. Anders kontakter 
Elsie Brenne for nærmere avklaring 
 
Utdaterte stasjonære PCer er levert til innsamling i Fredrikstad. Blir 
oppgradert og sendt til Ukraina. 
 
Møtereferatene legges ut på klubbens intranett. 

  
 
 
 
 
 
 

Anders 
 
 

Tom 
 

Tom/Frode 
 
 

Møteplan 
Neste møte: Onsdag 13.12.2023 kl. 18:00 

  
 

 
 
  



    

Vedlegg: 
- Søknad om penger til prosjektstilling – Epost fra Sarpsborg Idrettsråd 
 
- Styresak medlemsavgifter 
 
- Styresak turorientering/stolpejakten 


